



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-03-27

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF TILL §9 VALBEREDNINGSPROCESSER
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
VICE ORDFÖRANDE FARM	AGNES WILDT
FYLLNADSSÖKANDE	ELSA SELMARKER
FYLLNADSSÖKANDE	MATILDA BRAGDE PETTERSSON
ÖLCHEF DP	JACOB SANDSTRÖM FRÅN §9 VALBEREDNINGSPROCESSER

- §1 Mötets öppnande Marcus Johansson öppnar mötet kl. 12:00!
- §2 Val av justerare Nicolas Renaudo väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar Elsa Selmarker och Matilda Bragde Pettersson söker Fabiola. **Beslut:** Att välja in med närvaro och yttranderätt.
- §4 fyllandsval Elsa Selmarker f23 har körkort och söker för att hon tycker att det fyller ett syfte och att deras arr har varit trevliga. Hon är taggad på att arra myskvällar

Matilda Bragde-Petersson tm23 har körkort och vill söka för att det verkar kul och roligt att vara med och arra. Hon tycker att det verkar allmänt mysigt med hängen och typ picknickar som de håller.

Beslut: Att välja in Matilda Bragde-Petersson och Elsa Selmarker i Fabiola.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret

Marcus: Våning 7 accessen har strulat och vi kommer inte att ha access dit framöver. Expfys examinatorer tycker att detta är rätt dåligt då labbar ligger på helger, detta ska dock ha löst sig nu. Det är öppet 07-17:30 på vardagar så man kommer inte in på helgen. Kärnstyret har haft aspartat, det kom ett par förhoppningsvis kan vi få ihop 6 pers.

Elin E: Bra med mig, OSA-rond för TM i tisdags, det gick bra, finns en del att jobba med men TM-teamet ändrar saker och det är bra. F kommer att ha sin i början av april. Möte med Piff och Puff igår för att starta upp dem och berätta vad de ska göra och ska ha möte med valb imorgon.

Elin G: Varit på resa, kom tillbaka igårkväll så inte jätteinsatt.

Elias: Har börjat sammanställa ekonomin för kommittéer och samtliga. FIF har lite kvar från de senaste åren och Elias ska hjälpa till att lösa det. Finform har bytt ansvarig utgivare för första gången på x antal år.

Jakob: Skickat nyhetsbrev. Har lärt mig göra PR-poster, skidresa imorgon och har återställt lösenord.

§5.2 DP

Två tuffa veckor framför oss men det ska bli kul.

§5.3 F6

Det är okej, vi är stressade, många intensiva helger framöver, aspresa, gasque, CM.

§5.4 FnollK

Haft phaddervår som gick bra, pub på måndag och äntligen bokat in ett möte med PA.

§5.5 SNF

Förbereder inför sista cocktailpartyt. Har haft möte med både Julie och Jonathan i veckan. TM kommer ändras lite framöver men F kommer vara som det är nu. Kom typ 20 pers på aspstarten så det är kul.

§5.6 Foc

Taggade på att sätta igång aspningen.

§5.7 FARM

Tillbaka efter tentorna och är igång med arbete igen så det är bra.

§6 Aspbudget Foc

Det var inget som va konstigt och Elias har pratat med Hassan och tycker vi kan godkänna den. **Beslut:** Att godkänna Focs aspbudget.

§7 Jämlikhetsarbete

Lo jobbar med jämF för att se vad de ska göra och jobba med. Syftet när det startades var att de skulle jobba med jämlikhetsarbete på sektionen men på senare år har det mer varit att jämF hållit inkluderande arr, inte sett till att övriga arr är inkluderande. Lo undrar därför hur kommittéer kan jobba med jämF för att deras arr ska vara mer inkluderande. Ett förslag är att jämF håller en workshop med kommittéer i början av året för att se vad man kan göra eftersom arren man håller under året ofta liknar varandra. Alternativt att de kontinuerligt håller möten och hjälper till vid arr.

Jesper tycker att det kan vara bra att ha ett möte inför mottagningen och kolla över schemat för att se om det är något som sticker ut eller inte ser bra ut.

Nils tycker att det är svårt generellt med jämlikhetsfrågor för att studenterna ofta inte har kompetensen för att driva jämlikhetsfrågor. Lo håller med och detta ska också jobbas med, på kåren jobbar de nu med att strukturera om jämK på samma sätt vilket kan göra att det kommer fler jämlikhetsutbildningar.

Agnes tror också på en större workshop i början, Isa och Nicco instämmer. Det blir jobbigt om de ska in i alla arr och ha möten, det ger mycket jobb för alla.

Ofta kan det vara svårt för JämF att få gehör på deras åsikter, Nils tänker att de kan göras till ett rådgivande organ till styret så att deras idéer och tankar hörs och kanske får mer genomslag.

§8 Valberedningsprocessen

Sist pratade vi om detta och fortsätter nu. Nils har reflekterat och tycker inte att valb processen ger en representativ bild av sökande och en halvtimmes intervju är för kort tid. En tanke är att organens process, SNF och styret, kan ha längre intervjutid och kanske skicka in ett CV eller personligt brev. Vi tror att CV och personligt brev kan avskräcka folk men att längre intervjutider är bra, speciellt eftersom aspningarna är korta. Lo tar upp detta på hennes möte med valb imorgon. Det blir en valb fråga att bestämma och de får ändra i det. Nils har också reflekterat över att när nomineringar kommer ringa upp och fråga om man godtar sin nominering istället för att sätta upp ett anslag på Focus som kan ge mycket press att man måste tacka ja.

§9 VP resten av LP

Informationskanaler: Nya informationskanalen kommer förhoppningsvis implementeras till mottagningen för Nollan. Mattermost är väldigt sega på att svara så det är lite jobbigt att skaffa.

Focus expanderings: Planerar och ska fastställa en plan sen ett möte med

Tord se vad han tycker om planen. Senaste datumet är fortfarande vecka 18 men vi tror inte att det kommer ske då. Planen är att göra Hilbert till lite café vibe, lite större bord, en bardisk vid fönsterna så att man kan plugga där själv och mycket fokus på eluttag så att det blir pluggvänligt. Det ska fortfarande vara stängt så ljudnivån blir lägre men man ska fortfarande få spela spel och prata med varandra. De har också snackat om att göra Focus mysigare genom att ändra belysning, Tord tycker att det kan bli om nått år och kanske byta möbler till tystare möbler.

Sektionsaktivas hälsa: Vi har tagit bort stormöten och gjort fler utbildningar istället. Focs kommer hålla quiz och kanske lite provningar vi vill även lägga till detta i deras arbetsbeskrivning. Piff och Puff ska också göra det lättare för de som inte är aktiva att arra själva, typ som elda i skogen och stötta dessa typer av arr.

Styretstruktur: Inte så mycket sen sist, vi kommer att lägga en proposition till sektionsmötet om att ta bort så att endast kärnstyret och SNF ordförande är med i styret och istället på sektionsaktiva råd. Huruvida detta går igenom vet vi inte än och det är därför bra ifall kommittéer utgår från att det inte kommer bli på detta sätt.

Långsiktighets arbete: Åsiktsprogram las ner i januari på grund av inget intresse och sen dess har det arbetats mer med verksamhetsplaner och hur de ska struktureras upp. Det har lagts till att alla ska innehålla ett hållbarhetsmål i och med beslutet att vi ska bli mer hållbara. Styrets har ändrat så att man har prioriterade områden istället för många punkter att jobba med och dessa ligger över två år så att varje styre får välja en ny att jobba med.

§10 Äskningar

§10.1 Måndagslöp

FIF har äskat om fika till efter måndagslöp. De tycker att det ger mer socialt och att det kan vara bra att äta efter att man tränat. För LP4 så äskar de om 3000 kronor. Några är lite skeptiska till detta, Elias tycker att det borde ligga i deras budget och inte vara en äskning. De har inte skickat in sin budget för året så de kan lägga till det där.

Beslut: Att neka FIFs äskning på 3000 kronor för fika efter måndagslöp

§10.2 Repplagg till Finform

Finform vill trycka hoodies för att visa att de faktiskt är en förening eller tidning och man kan ha dem när man intervjuar folk. Det är 150 kronor per person, totalt har vi fortfarande mycket i den generella äskningspotten men inte i funktionärsporten. Elias tycker att vi kan använda pengarna från den generella äskningsposten.

Beslut: Att godkänna Finforms äskning för repplagg på 150 kronor per person, totalt 1500 kronor.

§11 Övriga frågor

§11.1 3D-teamet

3D teamet vill ha en domän och ska få en ftek domän.

§11.2 Parkering

Under Cortegen kommer helikoptern behöva flyttas så den ska stå på gibraltarvallen och där kommer den parkeras från och med imorgon. Det är högst troligt en fickparkering

§11.3 Hängslen Gameboy

Gameboy vill köpa hängselbyxor, det ser ut som vanliga hängselbyxor, vi kan säga att det är ok att de köper dem och så tar vi ett formellt beslut nästa vecka.

§11.4 Arbetsgrupp för klimatneutral sektion

De vill ha tillgång till VISMA för att se vart pengar spenderas, vi tycker de kan ha en revisor access så att de kan se men inte göra något. För detta behöver dem en ftek mail, Jakob ska kolla på detta.

§11.5 *Firmatecknare*

Sektions ordförande och kassör kan i nuläget teckna firma själva, det betyder att ordförande och kassör kan ta sektionens pengarna och dra. Detta har hänt andra studentföreningar i Lund. Nils tycker att vi kan införa ett maxbelopp för vilket kassören och ordf kan teckna firma själva. Det är en stadgeändring så behöver gå igenom två sektionsmöten och vi ska titta mer på det till sektionsmötet.

§11.6 *GS och lokaler*

Marcus ska imorgon prata med GS om avtal kring sektionslokaler och vill ha input på våra tankar. De vill kunna boka köket mer för att det ofta är bokat eller upptaget och de inte har något eget. Om vi vill vara schyssta kan vi säga att de ska få boka ett av köken som en vanlig medlem när vi får två. Vi kan ha att man lägger in preliminärbokningar så om någon F:are bokar så försvinner den från GS. Marcus ska prata med Lena också men i nuläget tycker vi det känns ok att låta de boka ett kök som vanlig medlem när vi väl fått två kök. Fram tills dess tycker vi att reglerna nu är bra.

§12 **Mötets avslutande**

Marcus Johansson avslutar mötet kl. 13:00!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign